
Agent Uviniego: Latem był bardzo blisko Romy
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Bruno Uvini był jednym z najczęściej łączonych latem z Romą piłkarzy.

Środkowy obrońca trafił jednak ostatecznie do Napoli, a Giallorossi

pozyskali Marquinhosa. O bliskim transferze do Romy mówił w wywiadzie

dla Radio Crc agent gracza, Stefano Castagna. 

 

- Gdy wybieraliśmy Napoli, wiedzieliśmy, że do grudnia chłopak będzie miał mało

przestrzeni. Bruno jest projektem przyszłości i wczoraj [w czwartkowym meczu z

PSV - przyp. red.] pokazał, że jest gotowy. Szczęściem Uviniego jest pobyt w bardzo

mocnym zespole, który walczy o osiągnięcie największych celów w każdych

rozgrywkach. Odejście grać gdzieś indziej mogłoby okazać się czymś pozytywnym,

jednak Bruno może rozwijać się także w zespole Azzurrich. Tego lata byliśmy bardzo

blisko Romy, jednak chcieli go na zasadzie wypożyczenia z prawem do wykupu.

Potem różnicę zrobiła perspektywa z Napoli.
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